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PROTOKÓŁ Nr  XLI/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 28 czerwca 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     3 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

Radni obecni na sesji: 
1. Władysław Czerwiński 
2. Rafał Fogiel 
3. Sebastian Gaik 
4. Bartosz Borkowski  
5. Jan Ratajczyk 
6. Adam Stobiecki 
7. Mirosław Włóka 
8. Konstanty Ruciński 
9. Jacek Ciapała 
10. Michał Gaczkowski 
11. Włodzimierz Warmus 
12. Paweł Wąs 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1.  Grzegorz Królik 
2.  Sławomir Szczur 
3. Ireneusz Kuczyński 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Czesław Pacan 
3. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
4. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
5. Kierownik Referatu RO                                                 Katarzyna Cieślik 
6. Kierownik Referatu PO                                                  Katarzyna Wieczorek 
7. p.o. Kierownika Referatu PS                                         Sławomir Rybak 
8. p.o. Kierownika Referatu IGP                                       Jarosław Miller 
9. Pomoc administracyjna Referatu SO                             Halina Kowalska 
10. Dyrektor BOJO                                                             Michał Kieszkowski 
11. Dyrektor Samorządowego Żłobka                                Anita Kaliszewska – Kuder 
12. Adwokat                                                                        Michał Król 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XLI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
radnych Rady Powiatu, sołtysów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
 
Zmiany do porządku obrad wniósł Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. Wnioskował o wprowadzenie do porządku projekty uchwał w sprawie: 
 
a) zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 stycznia 
2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego, 

b) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie do zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo –  gaśniczego dla OSP                         
w Przygłowie.  

 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad o wprowadzenie 
projektów uchwał w sprawie:  
 
a) zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 stycznia 
2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego, 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
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za                             11 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
b) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie do zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo –  gaśniczego dla OSP                         
w Przygłowie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
 
za                         11 
przeciwnych          0 
wstrzymujących    0 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej w 
Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego został wprowadzony do porządku 
obrad jako punkt 5 natomiast projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu ciężkiego 
samochodu ratowniczo –  gaśniczego dla OSP w Przygłowie został wprowadzony do 
porządku obrad jako punkt 6.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
\ 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
4. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XX/166/2016  Rady Miejskiej w Sulejowie                         
   z dnia 20 stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 r. wraz                                      
   z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdania finansowego za 2016 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej  w  
    Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  
    podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie  
    dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo –  
    gaśniczego dla OSP w Przygłowie.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  
    sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2016 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
9. Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Sulejów (działalność  
    Ochotniczych Straży Pożarnych). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów  
      na lata 2017 – 2025. 

   11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.    
   12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  

    własność Gminy Sulejów (obręb Barkowice). 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  
      własność Gminy Sulejów (obręb Włodzimierzów). 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  
      własność Gminy Sulejów (obręb 4 Sulejów). 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  
      własność Gminy Sulejów (obręb Kolonia Bilska Wola). 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki położonej  
      w obrębie 8 miasta Sulejowa.                                                                                                                                                      
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sulejowie  
      Nr XXXIII/284/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia opłaty, opłaty  
      dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego bądź  
      całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym                        
      w Sulejowie. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych drzew  
      będącymi pomnikami przyrody. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie  
      wymiany źródeł ciepła na obszarze miasta Sulejów na lata 2017 – 2018.  
20. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z placów zabaw,   

    siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie   
   Gminy Sulejów.  

21. Powołanie Skarbnika Gminy Sulejów.  
22. Interpelacje radnych – odpowiedzi.                                                                                                           
23. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi.                                                                                             
24. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 

P u n k t 3 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 

Kierownicy Referatów przedstawili informację o działaniach podejmowanych przez 
Burmistrza między sesjami. 

Radny                                                                                                                                     
Władysław Czerwiński 

Zapytał, na jakie cele będzie użyczona Ochotniczej Straży Pożarnej w Barkowicach działka 
za Różą Wiatrów w Barkowicach. 

Kierownik Referatu GR                                                                                                                     
Elżbieta Purgał – Gębalska 

Odpowiedziała, iż użyczono na rzecz OSP w Barkowicach na cele statutowe niezabudowaną 
nieruchomość oznaczoną częścią działki nr 325/1 o powierzchni 0,1800 ha w obrębie 
Barkowic. 

P u n k t 4 

Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XX/166/2016  Rady Miejskiej w Sulejowie 
z dnia 20 stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 r. wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdania finansowego za 2016 r. 
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Sprawozdanie przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 

Obrady sesji opuścił o godz. 1100 radny Włodzimierz Warmus. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki poprosił o przedstawienie opinii 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 24 maja 2017 r. Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Pana Konstantego Rucińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił uchwałę Nr II/64/2017 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 11 kwietnia 2017 roku 
w sprawie opinii o sprawozdaniu Gminy Sulejów  z wykonania budżetu za 2016 rok. 

P u n k t 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej                   
w Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
 

Projekt uchwały przedstawił radny Pan Mirosław Włóka.  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 23 
stycznia 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego. 
                
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/339/2017 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r. w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego. 
 

P u n k t 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo – 

gaśniczego dla OSP w Przygłowie. 
 

Na obrady sesji o godz. 1140 wszedł radny Pan Rafał Fogiel. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Halina Kowalska.  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
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dofinansowanie do zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP                 
w Przygłowie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/340/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu 
ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP w Przygłowie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki ogłosił przerwę w obradach sesji                    
o godz. 11 45 - 1155. 
 

P u n k t 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2016 rok. 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Czesław Pacan.  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Sulejów za 2016 rok. 
            
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/341/2017 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy 
Sulejów za 2016 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konstanty Ruciński przedstawił uchwałę Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 24 maja 2017 r. w sprawie wniosku o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sulejowa za 2016 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił uchwałę II/149/2017 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 06 czerwca 2017 roku 
w sprawie opinii dotyczącej wniosku komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie                        
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
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P u n k t 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki.  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
                              
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      2 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/342/2017 w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
 

Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski podziękował za udzielenie mu absolutorium. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki odniósł się  do udzielenia Burmistrzowi 
absolutorium i stwierdził, że to dzięki ciężkiej pracy wszystkich. 

P u n k t 9 

Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Sulejów (działalność 
Ochotniczych Straży Pożarnych). 

 
Informację przedstawiła Pani Halina Kowalska. 

Radny 
Władysław Czerwiński 
Zapytał, czy w tej kadencji OSP w Łazach Dąbrowa będzie miała zakupiony samochód.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że OSP to jednostki niezależne, my jesteśmy jednostką, która dofinansowała 
do zakupu samochodu ratowniczo – gaśniczego, padły zdania , że jeżeli OSP w Przygłowie 
otrzyma nowy samochód, stary przekaże do OSP w Barkowicach Mokrych, może dojdzie do 
porozumienia i OSP z Barkowic Mokrych przekaże  samochód do OSP w Łazach Dąbrowa. 
 
Obrady sesji  o godz. 1210 opuścił radny Michał Gaczkowski oraz radny Sebastian Gaik. 
 

P u n k t 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2017 – 2025. 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 
                    
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/343/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 

   Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 

Na obrady wszedł radny Sebastian Gaik – godz. 1215. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian    
w budżecie gminy na 2017 r.   
                  
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                            10 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/344/2017 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2017 r. 
 

 
   Punkt 12 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sulejów (obręb Barkowice). 
 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
 Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 

 
  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb Barkowice). 
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W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                            10 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/345/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb Barkowice). 

 
   Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Sulejów (obręb Włodzimierzów). 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
 Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
Wnioskował, aby środki ze sprzedaży działek nr 465/2 i nr 466/6 po byłym przedszkolu przy 
ulicy Zielonej we Włodzimierzowie przeznaczyć na budowę placu zabaw przy szkole, 
budowę boiska oraz na remont Ośrodka Zdrowia we Włodzimierzowie. 
 

  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb 
Włodzimierzów).         

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                            10 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/346/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb Włodzimierzów). 

 

   Punkt 14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sulejów (obręb 4 Sulejów ). 
 

 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
 Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 

  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb  4 Sulejów).   

       
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
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za                            10 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/347/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb 4 Sulejów). 

 
   Punkt 15 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sulejów (obręb Kolonia Bilska Wola ). 
 

 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
 Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 

  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb  Kolonia Bilska 
Wola).   

       
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                            10 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/348/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów (obręb Kolonia Bilska Wola). 

 

Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki 
położonej w obrębie 8 miasta Sulejowa. 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
 Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 

  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia 
do gminnego zasobu nieruchomości działki położonej w obrębie 8 miasta Sulejowa.  

     
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

za                            10 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 
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 Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/349/2017 w sprawie nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości działki położonej w obrębie 8 miasta Sulejowa. 
 

 
Punkt 17 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sulejowie  

Nr XXXIII/284/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia opłaty, opłaty 
dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego bądź 

całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka w Żłobku 
Samorządowym w Sulejowie. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Żłobka Samorządowego Pani Anita Kaliszewska – 
Kuder.  

 
Na obrady sesji o godz. 12 35 wszedł radny Michał Gaczkowski. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/350/2017 w sprawie zmiany uchwały 
Rady Miejskiej w Sulejowie Nr XXXIII/284/2017 z dnia 09 stycznia 2017 r. w sprawie 
ustalenia opłaty, opłaty dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 
częściowego bądź całkowitego zwolnienia od ponoszonych opłat za pobyt dziecka                                      
w Żłobku Samorządowym w Sulejowie. 

 

Punkt 18 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych 
drzew będącymi pomnikami przyrody. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani 
Katarzyna Cieślik. 

 

Radny 
Paweł Wąs 
Zapytał radnego Rady Powiatu Pana Zbigniewa Sarleja o wycinkę drzew i budowę chodnika 
przy ulicy Lipowej w Poniatowie. 
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Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
Odpowiedział, że w tym roku ulica Lipowa w Poniatowie będzie realizowana. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/351/2017 w sprawie przeprowadzenia 
zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych drzew będącymi pomnikami przyrody. 

 

Punkt 19 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 
wymiany źródeł ciepła na obszarze miasta Sulejów na lata 2017 – 2018. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani 
Katarzyna Cieślik. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/352/2017 w sprawie przyjęcie zasad 
udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na obszarze miasta 
Sulejów na lata 2017 – 2018.  

 

Punkt 20 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z placów zabaw, 
siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie 

Gminy Sulejów. 
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Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu Pan 
Sławomir Rybak. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/353/2017 w sprawie wprowadzenia 
regulaminu korzystania z placów zabaw, siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów 
rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Sulejów.  
 

 
Punkt 21 

 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

za                           11 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLI/354/2017 w sprawie powołania 
Skarbnika Gminy Sulejów. 
 
Dyrektor Biura Jednostek Oświatowych Pan Michał Kieszkowski podziękował za kredyt 
zaufania jakim został obdarzony i powołany na Skarbnika Gminy Sulejów. 
 

 
 

Punkt 22  
 

Interpelacje radnych. 
 

Radny Pan Sebastian Gaik złożył  na piśmie interpelację. 
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W związku z uzyskaną odpowiedzią na moją wcześniejszą interpelację (JGP.0003.47.2017) 
oraz informacją uzyskaną ze Starostwa Powiatowego w Piotrkowie  Trybunalskim                 
(WO.l43 l.30.20l7.ST) zwracam się o szczegółowe wyjaśnienie: 

1. Dlaczego Gmina Sulejów na swój wniosek zwróciła się o zawieszenie postępowania                    
o udzielenie pozwolenia na budowę i  przebudowę  Placu  Straży  i  ul.  Krakowskiej                              
w  ramach  zadania inwestycyjnego  ,,Rewitalizacja  Centrum  Sulejowa" ?. 

2. Dlaczego trwają nadal prace przy projektowaniu Placu Straży, ul. Krakowskiej i ul. 
Szkolnej , skoro warunki przetargowe mówiły o zakończeniu (po przedłużeniu  terminu)  
projektowania  na  koniec stycznia  2017 r. 0 czym  sam Pan  informował  Radnych  na Sesji 
Rady ?. 

3. Co jest powodem zawieszenia postępowań o udzielenie pozwolenia na budowę                             
i przebudowę Placu Straży  i ul.  Krakowskiej  w  ramach  zadania  inwestycyjnego 
,,Rewitalizacja Centrum Sulejowa" ?. 

4. Jakie dodatkowe koszty w związku z przedłużającym się procesem projektowania                                     
i koniecznością poprawienia uzyskanych wcześniej projektów poniesie Gmina Sulejów                       
w br. Budżetowym ?. 

Radny Pan Sebastian Gaik złożył  na piśmie interpelację. 

W związku ze zgłaszaną  przeze mnie wielokrotnie sprawą ,,zbiornika odparowującego"  przy 
ulicy  Przydziałki  i odpowiedzią  Urzędu (znak IGP .0003.10 7.2016) z  dnia  14.12.2016 r.  
Zwracam  się o szczegółowe  informacje na  temat wykonanych  czynności i postępów w 
pracach. 
 

Radny Pan Sebastian Gaik złożył  na piśmie interpelację. 

W związku z podjętą uchwałą Rady Miejskiej w Sulejowie  nr XXX/270/2016 z dnia 23 
listopada  2016 r.  w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do Stowarzyszenia jednostek  
samorządu terytorialnego na rzecz budowy drogi ekspresowej S12. 

Zwracam  się o udzielenie szczegółowej  informacji  na temat: 

1. Jakie stanowisko na posiedzeniach  Stowarzyszenia prezentuje Gmina Sulejów. 
2. Ile razy odbyły się i ile razy uczestniczył w spotkaniach w ramach 

Stowarzyszenia przedstawiciel Gminy Sulejów. 
3. Jakie podczas tych spotkań zostały poczynione ustalenia. 
4. Jakie czynności mogą podjąć, Radni Rady Miejskiej w Sulejowie, aby 

zwielokrotnić oddziaływanie przedstawiciela Gminy Sulejów. 
 

Punkt 23 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

Radny 
Paweł Wąs 
Prosił o podjęcie czynności w temacie braku wody i słabego ciśnienia wody w Poniatowie. 
Podziękował za życzenia imieninowe. 
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Radny 
Rafał Fogiel 
Podziękował za przychylenie się do prośby OSP w Przygłowie o dofinansowanie do zakupu 
samochodu strażackiego. Zapytał o ulicę Topolową i Słoneczną w Przygłowie. 
 
Kierownik Referatu IGP 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, że sprawa przebudowy ulicy Topolowej w Przygłowie toczy się w RZGW i jak 
będzie wydana decyzja o odprowadzenie wody z ulicy, zakończymy dokumentację i będzie 
realizowana. Jeśli chodzi o budowę ulicy Słonecznej postępowanie dotyczące wydania decyzji 
o warunkach zabudowy zostało zawieszone, ponieważ mieszkańcy nie wyrażają zgody na 
budowę tej drogi w takim zakresie z taką koncepcją jaka jest w projekcie. Koncepcja i podział 
wstępny są zrobione, blokuje brak decyzji o warunkach zabudowy. Trzeba zorganizować 
spotkanie z mieszkańcami i jeszcze raz porozmawiać na temat koncepcji. 

 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Podziękował za naprawę dróg we Włodzimierzowie, Łazy- Dąbrowa - Łęczno i drogi Łęczno – 
Kłudzice oraz za życzenia imieninowe. 
Prosił o uproszczoną informację dotyczącą przetargów i wykonanych inwestycji. Zapytał,                 
czy zostały podjęte jakieś działania w sprawie wydzierżawienia Jor Polany. 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że zgłosił się inwestor ale oferta jest nieopłacalna, ponieważ inwestor chce 
wydzierżawić na 25 lat z automatycznym przedłużeniem na następne 25 lat.  Mieszkańcy nie 
wyraziliby zgody aby takie boisko, na którym były  Dni Sulejowa i wszyscy byli zachwyceni 
tym miejscem wydzierżawić na tyle lat. Stwierdził, że możemy wydzierżawić najdłużej na 3 
lata. 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Wnioskował o: 
 Odnowienie pomnika na Placu Straży w Sulejowie. 
 Wykoszenie krzaków przy ulicy Milejowskiej w Sulejowie, ponieważ nie ma 

oświetlenia ulicznego i jest ciemno. 
 Usunięcie znaków po naprawach gruntowych w Zalesicach ulica Południowa                         

i Zachodnia. 
 Przeanalizowanie, żeby salę gimnastyczną pobudować na terenie Jor Polany –OSIRU,  

a nie w szkole podstawowej w Sulejowie i tam stworzyć centrum sportu, ponieważ to 
centralne miejsce w gminie. 

 Posprzątanie terenu po byłym przedszkolu w Sulejowie. 
Zapytał, co z planem budowy ujęcia wody w Uszczynie i czy będą wykonywane jakieś prace 
na drodze Łady Dąbrowa, ponieważ stan drogi jest bardzo zły. 
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Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział na interpelację radnego Pana Sebastiana Gaika dotyczącą przystąpienia Gminy 
Sulejów do Stowarzyszenia jednostek  samorządu  terytorialnego  na  rzecz budowy  drogi  
ekspresowej S12. Ideą Stowarzyszenia była budowa trasy S12 od Gierkówki do Radomia, 
dzisiaj zostało rozszerzone o pana prezydenta miasta Kalisza i mówimy o S12 od Kalisza, 
Radom do granicy ukraińskiej. Nie ma nadziei na Stowarzyszenie. Prezydenci Radomia                          
i Kalisza są 6 lat za nami i dzisiaj walczą, aby uruchomić procedurę, która została uruchomiona 
przez nas w 2011 r. Korzystają z naszej wiedzy, ponieważ my wiemy więcej. Stowarzyszenie 
wysłało zapytanie do posłów w sprawie S12. Odpowiedź bez żadnej nadziei, odpisali że nie ma 
pieniędzy i nie ma żadnej gwarancji, że pieniądze będą. Nieszczęściem naszym jest to, że góra 
nie widzi S12 Gierkówka- Jaksonek tylko Gierkówka- Radom- Ukraina. Trudno powiedzieć, 
co dalej zrobić. Daliśmy się wykiwać w 2011 roku, mówili po co nam obwodnica lepiej S12. 
Nikt w gminie nie miałby pretensji gdzie ma iść obwodnica, byłaby cienka, dwukierunkowa                
i nie zdewastowałaby środowiska. Jest to bardzo trudny temat, który dotyczy wszystkich.  
 
Odpowiedział radnemu Panu Sebastianowi Gaikowi, że jak pobudujemy halę sportową gminną 
to rezygnujemy z budowy domu kultury. Chcemy budować halę w szkole podstawowej                    
w Sulejowie, aby przenieść tam Miejski Ośrodek Kultury. 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
Wnioskował o:  
 Wykoszenie traw przy świetlicy w Białej. 
 Zabezpieczenie teren przy drodze gminnej koło Pana Darka Byczka, na którym jest 

studnia zarośnięta krzakami. 
 Wykoszenie poboczy i usunięcie krzaków na drodze Sulejów- Biała, wzdłuż rzeki 

Pilicy. 
Radny 
Konstanty Ruciński  
Prosił o zabezpieczenie starej stanicy wodnej wokół stadionu OSIR, ponieważ grozi 
zawaleniem. 
 
Radny 
Michał Gaczkowski 
Zapytał jaki jest status realizacji budowy chodników i drogi  Wójtostwo –Łęczno. 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
Odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę Sulejów- Łęczno w tym roku będzie projekt na całość od 
Sulejowa do Łęczna do szkoły i do drogi wojewódzkiej. W przyszłym roku zabiegamy, żeby od 
Sulejowa do końca Wójtostwa zrobić nakładkę dla rowerów. Chcemy wykupić grunt od 
cmentarza do Urbanówki w Sulejowie, żeby była droga 2,5 metra. 
Na drogę do pół  Przygłów – Koło są zagwarantowane pieniądze. Do końca czerwca będzie 
odpowiedź od Lasów Państwowych ( ma być dofinansowanie w 50 %), czekamy                                                            
z niecierpliwością. 
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Jeśli chodzi o budowę chodnika w Poniatowie przy ulicy Lipowej przychylamy się do 
wykonania projektu na nas koszt i będzie budowa realizowana. 
 
Członek Rady Sołeckiej we Włodzimierzowie 
Czesław Karewicz  
Podziękował w imieniu  rady sołeckiej i sołtysa Włodzimierzowa za podjęcie uchwały w 
sprawie zmiany nazwy szkoły: „Szkoła Podstawowa w Przygłowie” otrzymuje nazwę „Szkoła 
Podstawowa im. Przyjaciół Przyrody we Włodzimierzowie”. Złożył burmistrzowi gratulacje za 
uzyskanie absolutorium. 
Zapytał co się dzieje z wnioskami i podziałem funduszy sołeckich, ponieważ sołtys nie dostał 
żadnych odpowiedzi.  
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że pieniądze które sołectwo Włodzimierzów przeznaczyło na siłownię  
przekazano do Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu. Pieniądze są i musimy się 
spotkać i porozmawiać gdzie i na co te pieniądze przeznaczyć. W tym roku inwestujemy 
bardzo dużo, Włodzimierzów jest na pierwszym miejscu, uważam że należy porozmawiać                   
o projekcie. Trudno podjąć decyzję gdzie budować, najlepszym miejscem na budowę siłowni 
jest teren szkoły. 
 
Sołtys Włodzimierzowa 
Paweł Kulbat 
Oznajmił, że teren był wybrany i burmistrz obiecał, że będzie wykonana siłownia, a co do 
boiska temat ciągnie się ponad 20 lat. 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Zapewnił, że problem boiska boli jego i radnych. Pół hektara wystarczyłoby na wycięcie 
drzew. Jakby Lasy Państwowe zgodziły się na wymianę oddamy las nawet na terenach OSIRU 
w Sulejowie. 
 
Kierownik Referatu GR 
Elżbieta Purgał - Gębalska  
Wyjaśniła, iż sprawa toczy się od wielu lat, mamy dokumentację świadczącą, że były 
prowadzone rozmowy z przedstawicielami Lasów Państwowych. Nieruchomość o której mowa 
jest zalesiona, ale jej przeznaczenie w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego jest usługowe. Do ewentualnej zamiany nieruchomości winny być 
ekwiwalentne. Sprawa utknęła na etapie planowania zagospodarowania przestrzennego.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Podziękował skarbnikowi Panu Czesławowi Pacan za 15 lat współpracy, życzył zdrowia, 
nowemu skarbnikowi Panu Michałowi Kieszkowskiemu życzył sukcesów. 
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Mieszkanie Sulejowa 
Tomasz Zajączkowski 
Przedstawił problem jaki powstał na skutek demontażu budynku po byłym przedszkolu przy 
ulicy Szkolnej. Wyjaśnił, że pracownik Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie 
podczas prac rozbiórkowych rozerwał łyżką od koparki ścianę budynku na wskutek czego 
ucierpiała jego nieruchomość. Powiedział, że miała być naprawa i nic nie jest zrobione w tym 
kierunku, jeszcze trochę budynek się rozwali.  
 
po. Kierownika referatu IGP 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, iż nadzór budowlany stwierdził, że nie ma uchybień natomiast do wymiany jest 
cały dach na budynku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki 
Przedstawił wniosek o zwołanie wspólnych komisji Rady Miejskiej w Sulejowie oraz wniosek 
radnego Pana Włodzimierza Warmusa o rezygnacji z członka Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Sulejowie.  
 
 

Punkt 23 
 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 28 czerwca 2017 r.                              
o godzinie 1425.                       
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